

METTS 2006 AND BEYOND

مؤتمر الشرق الأوسط للسياحة والسفر ٢٠٠٦

Islamic Tourism - Jordan

عمان - السياحة الإسلامية



حقق مؤتمر الشرق الأوسط للسياحة والسفر 2006 الذي عقد في مركز الملك الحسين بن طلال على البحر الميت في الفترة 26-27 / 2 / 2006 نجاحاً باهراً. حضر المؤتمر أكثر من 350 مشاركاً من عموم المنطقة، وبضمنهم ممثلون حكوميون من الجزائر والبحرين ومصر وإيران والأردن وقطر والسودان والإمارات العربية المتحدة، وأفراد بارزون من القطاع الخاص العالمي.

ووفر المؤتمر منبراً لتشجيع التنمية المستدامة في المنطقة عبر السياحة. ولا يمكن الاستفادة من الطاقات الكامنة لقطاع السياحة والسفر إلا من خلال تعاون جميع الأطراف المعنية بالتنمية. وكان المؤتمر مناسبة تتيح الفرصة لتعاون القطاعات الحكومية والأهلية (من خلال المنظمات غير الحكومية) والخاصة وذلك من أجل تحقيق مكاسب للجميع.

عقد المؤتمر تحت رعاية الملك عبد الله الثاني وحضره عدد من كبار الشخصيات المحلية والعربية والعالمية. منهم وزير السياحة والتراث الأردني منير نصار، وعقيل البلتاجي عضو البرلمان الأردني.

وشاركت السياحة الإسلامية في هذه المناسبة. وقد وزع عدد كبير من النسخ للحاضرين من متحدثين ومشاركين.

The two day Middle East Travel & Tourism Summit 2006 held at the King Hussein Bin Talal Convention Center on the Dead Sea in Jordan between 26th and 27th February 2006 was an outstanding success. Over 350 delegates attended from across the region including government delegations from Algeria, Bahrain, Egypt, Iran, Jordan, Qatar, Sudan, and the UAE and senior international private sector executives.

METTS provided an ideal platform to promote the sustainable development of regional economies through tourism. The potential of travel and tourism can only be realized if all stakeholders take responsibility for its development. METTS provided a forum where governments, local communities (through NGOs) and the private sector can forge the partnerships that are vital to mutual success.

Held under the Royal Patronage of King Abdullah II, METTS was attended by some very prominent personalities. From Jordan came His Excellency Munir Nassar, Minister of Tourism & Antiquities, His Excellency Akel Biltaji, a member of the Senate, with strong links to the industry and many Jordanian, Arab and foreign dignitaries.

Islamic Tourism magazine took part in the event and hundreds of copies were distributed to speakers and participants.

